

更新日期：107.03.16

設備名稱：轉接電源線組 ，型號（型式）： SD-1632，SD-1432 Equipment name Type designation (Type)						
單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
電源線組	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
開關	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○
<p>備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。            Note 1 : “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.</p> <p>備考2. “○” 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。            Note 2 : “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.</p> <p>備考3. “-” 係指該項限用物質為排除項目。            Note 3 : The “-” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.</p>						

設備名稱：轉接電源線組 ，型號（型式）： SD-1616，SD-1613  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
塑料 (按鍵內座)	○	○	○	○	○	○
電源線組	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
斷電器	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %”及“超出0.01 wt %”係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○”係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “—”係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “—” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

設備名稱：轉接電源線組 ，型號（型式）： SD-1851  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
電源線組	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
開關	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1 : “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○” 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2 : “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “-” 係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3 : The “-” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

設備名稱：轉接電源線組 ，型號（型式）： SD-165U  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
電源線組	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
開關	○	○	○	○	○	○
PCBA	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○” 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “-” 係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “-” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

設備名稱：轉接電源線組 ，型號（型式）： SD-3331U

Equipment name

Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
塑料 (按鍵內座)	○	○	○	○	○	○
電源線組	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
斷電器	○	○	○	○	○	○
PCBA	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1 : “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○” 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2 : “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “-” 係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3 : The “-” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

設備名稱：配線用插接器 ，型號（型式）： SD-405，SD-415  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
塑料(插孔 蓋、內座)	○	○	○	○	○	○
轉軸	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
開關	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○” 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “-” 係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “-” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

設備名稱：配線用插接器 ，型號（型式）： SD-425  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
塑料(插孔 蓋、內座)	○	○	○	○	○	○
轉軸	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1 : “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○” 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2 : “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “-” 係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3 : The “-” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

設備名稱：分接插接器 ，型號（型式）： SD-6001-3、EP-WA3B、EP-WB3C、IH-T2、  
 Equipment name Type designation (Type)  
 IH-T3、SC-E24、SC-E25、SD-6002-3、SD-6003-3、SD-6004-3、  
 SD-6005-3、SD-6006-3、SD-6009-3、SD-6010、ZOW-203-T1

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %”及“超出0.01 wt %”係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○”係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “—”係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “—” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.



設備名稱：轉接電源線組 ，型號（型式）： 如下方適用型式說明  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
電源線組	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
開關	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○” 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “—” 係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “—” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

適用型式：

SD-B-5903、EL-W16R7、EL-W44R7、EL-W66R7、FT-1X6-2、FT-1X8PHC、FT-3X6PHC、FT-4X6PCS  
 、FT-6X6PHC、IH-N341-04、IH-N361-04、LB-314、LB-316、LB-366、OP10506、OP10509、OP310  
 、OP44307、OP64506、OP64509、OP-66307、OP81506、OP81509、PSD-1432、PSD-1851、  
 SC-E143-4、SC-E14362-6、SC-E163-4、SC-E43332-6、SD-102、SD-11051、SD-1432、SD-1610  
 、SD-1613、SD-1615、SD-1616、SD-1618、SD-1632、SD-613L、SD-163S、SD-163X、SD-1851  
 、SD-3331、SD-4651、SD-5905、SD-5907、SD-6631、SD-B-1610、SD-B-5905、ZOW-3142-06  
 、ZOW-3142-09、ZOW-3163-06、ZOW-3163-09、ZOW-51101-06、ZOW-51101-09、ZOW-5181-06  
 、ZOW-5181-09、ZOW-5461-06、ZOW-5461-09

設備名稱：配線用插接器(分接式插座+USB充電器) ，型號(型式)：SD-22U  
 Equipment name Type designation (Type)

單元Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
塑料 (內座、插孔蓋)	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
轉軸	○	○	○	○	○	○
PCBA	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %”及“超出0.01 wt %”係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○”係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “-”係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “-” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

設備名稱：配線用插接器 ，型號（型式）：如下方適用型式說明  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
塑料(插孔 蓋、內座)	○	○	○	○	○	○
轉軸	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○” 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “—” 係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “—” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

適用型式：

YL-405、YL-415、YL-425、SD-145、SD-245、SD-452、HTT-058、HTT-158、HTT-258、FT-2P3P、  
 IH-T5、IH-T6、SD-453、ZOW-S5041、ZOW-S5141、ZOW-W5241

設備名稱：轉接電源線組 ，型號（型式）： 如下方適用型式說明  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
電源線組	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
斷電器	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○” 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “—” 係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “—” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

適用型式：

SD-5012、OP302A09、OP302A15、OP40209、OP40215、OP402A09、OP402A15、OP44207、  
 OP66207、OP662A07、SD-1421、SD-1422、SD-1611、SD-1617、SD-1621、SD-1822、SD-4420、  
 SD-4421、SD-5003、SD-5003L、SD-5004、SD-5005、SD-5010、SD-5011、SD-5013、SD-5101、  
 SD-5421、SD-6620、SD-6621、SD-7621、SD-A-5904、SD-X-1619、SD-X-5002L、SD-X-5003L、  
 SD-X-5004、SD-X-5005、SD-X-5006L、SD-X-5007L、EL-W04T15、EL-W04T9、EL-W14T15、  
 EL-W14T9、EL-W16T7、EL-W44T7、EL-W66T7、IH-N203-15、IH-N203-6、IH-N203-9、KN-P04、  
 LB-203、LB-204、LB-244、LB-266、OP03、OP04、OP210、OP215、OP30209、SD-YL-5101、  
 ZOW-2002-06、ZOW-2002-09、ZOW-2033-06、ZOW-2033-09、ZOW-2033-15、ZOW-2043-06、  
 ZOW-2043-09、ZOW-4181-06、ZOW-4181-09、SD-1121、SD-1122

設備名稱：電源轉接插頭 ，型號（型式）：SD-110、IH-02P、SC-E23  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %”及“超出0.01 wt %”係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○”係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “-”係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “-” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

設備名稱：配線用插接器(分接式插座+USB充電器) ，型號(型式)：SD-25U  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
塑料 (內座、插孔蓋)	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
轉軸	○	○	○	○	○	○
PCBA	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %”及“超出0.01 wt %”係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○”係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “-”係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “-” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

設備名稱：轉接電源線組 ，型號（型式）：如下方適用型式說明  
 Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr <sup>+6</sup> )	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑料 (上、下蓋)	○	○	○	○	○	○
電源線組	○	○	○	○	○	○
銅導體	○	○	○	○	○	○
開關	○	○	○	○	○	○
螺絲	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %”及“超出0.01 wt %”係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。  
 Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○”係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。  
 Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “—”係指該項限用物質為排除項目。  
 Note 3: The “—” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

適用型式：

SD-1632、SD-1623S、SD-1632L、SD-1632X、SD-1432、SD-1432S、SD-1432L、SD-1432X、YL-613、YL-613S、YL-613L、YL-613X、YL-413、YL-413S、YL-413L、YL-413X、HTT-1636、HTT-1436、HTT-1434、EL-W16R7、EL-W44R7、EL-W66R7、FT-1X6-2、FT-1X8PHC、FT-3X6PHC、FT-4X6PCS、FT-6X6PHC、IH-N341-04、IH-N361-04、LB-314、LB-316、LB-366、OP10506、OP10509、OP310、OP44307、OP64506、OP64509、OP-66307、OP81506、OP81509、PSD-1432、PSD-1851、SC-E143-4、SC-E14362-6、SC-E163-4、SC-E43332-6、SD-102、SD-11051、SD-1610、SD-1851、SD-3331、SD-4651、SD-B-5903、SD-5905、SD-5907、SD-6631、SD-B-1610、SD-B-5905、ZOW-3142-06、ZOW-3142-09、ZOW-3163-06、ZOW-3163-09、ZOW-51101-06、ZOW-51101-09、ZOW-5181-06、OW-5181-09、ZOW-5461-06、ZOW-5461-09